
A 2011-es tavaszi határbejárás
Időpontja: 2011. április 11. 9.00 óra

Találkozás: a polgármesteri hivatal ügyfélváró előterében, parkolójában

Állomások: 1. Kuya-hegy (vörös kereszt felöl)

2. A bezárt pátyi hulladéklerakó (a régi vasúti nyomvonalon át)

3. Felhagyott homokbánya megtekintése

                        4. Katalin hegy IV.-es dűlő

(A  megelőző bizottsági ülésünkön kijelölt állomások körét leszűkítettük, mivel az eseményre  
szánt idő - 9-12 óráig – lejárt. A sorra nem kerüli állomások megtekintését későbbre  
halasztottuk.)

Értesítendők: -    Településfejlesztési, Mezőgazdasági és Környezetvédelmi Bizottság tagjai

- képviselő-testületünk és bizottságaink többi tagja (résztvételükről 
visszajelzést kérek)

- a Tájvédő Kör (Tüske Emil által)
- a Biatorbágyi Gazdakör (Nagy János által)
- Városüzemeltetési Osztály 
- Rendőrség körzeti megbízottja

BESZÁMOLÓ

a 2011. évi határbejárásról

A bejáráson részt vettek:
Kecskés László Településfejlesztési,Mezőgazdasági és Környezetvédelmi

Bizottság elnöke
Farkas Gáspár Mónika  Bizottsági tag
Nagy Tibor Bizottsági tag
Szakadáti László           Alpolgármester
Pogácsnik Olivér Kutyahegy Közhasznú Egyesület elnöke
Tüske Emil Biatorbágyi Tájvédő Kör részéről
Nagy János Biatorbágyi Gazdakör részéről
Pénzes László             Rendőrség körzeti megbízottja és munkatársai
Ragány István Városüzemeltetési Osztály 
Mihalovics Károly Városüzemeltetési csoportvezető

(Szeitz József és Palovics Lajos bizottsági tagok korábban jelezték távolmaradásukat.)



1. Kutyahegy

Pogácsnik Olivér a Kutyahegy Közhasznú Egyesület elnöke az idei évben tervezett cca. 400 
fm  hosszú  önerős  aszfaltút  építéséhez  (mely  cca.  5  millió  Ft.  költségű)  1,3  millió  Ft 
önkormányzati hozzájárulást kér.
Kéri továbbá a kutya-hegyi utcaelnevezésekről szóló döntésünk megváltoztatását a korábban 
írásban benyújtottak szerint.
A Zajgó utcában a 30 éve elapadt forrás újból „életre kelt”. Kezelése, rendezése szükségessé 
válik.

2. A bezárt pátyi hulladéklerakó – Felhagyott, régi vasútvonal környéke 

A területre bevezető út (egykori vasúti nyom) mindkét végét sorompó zárja. Kecskés László 
elnök  többször  tett  kísérletet,  hogy  fölhívja  a  sorompó  herceghalmi  végéhez  kulccsal 
rendelkező és  az  egykori  hulladéklerakót  tulajdonló  Rózsahegyi  Andrást,  de hívásait  nem 
vette föl, ezért az alábbi e-mailt küldte el: 
„T. Rózsahegyi úr!
Az  évi  rendszerességű  határbejárásunk  egyik  állomása  az  egykori  vasúti  nyom  és  a  volt 
szeméttelep. Kérem a bejutás biztosítását hétfőn 9 órától!
Kecskés László” 2011. 04. 06. 18:57

Ennek ellenére zárt sorompó várt bennünket és egy később megkapott e-mail válasz:
„Tisztelt Kecskés úr!
Mint Ön előtt is ismert, a terület magánterület. Ha mint hivatal akar valamit, kérem írásban 
tegye  meg a jogszabályi  normáknak megfelelően.Köszönettel  Rózsahegyi.”  (2011. 04.  11. 
08:12)
Ezután a területet a Szedres út felől közelítettük meg.
A  2010.  évhez  képest  a  bezárt  hulladéklerakó  rekultivációja  nem  haladt  előre  látható 
mértékben. A lerakott mész mennyisége változatlan, itt-ott földdel került letakarásra. 
A mész depónia között furcsa, barna színű, vélhetően környezetszennyező tócsák találhatók. 
Feldolgozás, elhordás nyomai nem láthatók. A vasúti nyom töltés oldalán lévő fákat hosszú 
szakaszon kivágták.
 A Disznó-lápa nevű vízfolyás  vasúti pálya  alatti  kiépített  csőátereszét  a felhagyott  vasúti 
töltés mellé hordott föld depódiával eltömítették, így a vízátfolyás korlátozottá vált.

3. Katalin-hegy

a)  A  027/7  hrsz,  szántó  művelési  ágú  ingatlanon  a  földdeponálás  változatlanul  folyik,  a 
deponált föld mennyisége valamivel megnőtt. 
Az  eredetileg  szántóként  használt  területet  ideiglenes  földlerakóként  működtetik.  Hírek 
szerint a Tópark beruházásnál keletkező kövekkel vegyített sárga töltésföld pihen itt, közel 
egy méter vastagságban. A Földhivatali engedély öt évre és több mint 100 000 m3-re szól. A 
tulajdonosok  tervei  szerint  a  várható  útépítéseknél  lesz  majd  felhasználható.  A  bejáráson 
véleményként elhangzott, hogy ebből a területből újra szántóföld nem lesz. 

b) A jelenlevők megtekintették a 027/7 hrsz-ú területtel szemben lévő erdő területen található 
illegálisan  lerakott  elektrotechnikai  hulladékot,  valamint  a  régi  Kálvária  domb  környéki 
szemetes erdőrészt.
A szemétlerakásra tett javaslatok:
- civil szervezetekkel együtt hulladékgyűjtő akció szervezése



- térfigyelő kamerák telepítése
- súlykorlátozó táblák kihelyezése és fokozott rendőri ellenőrzés
 
Biatorbágy, 2011. április 13.

Kecskés László s.k.
a Bizottság elnöke

Melléklet:  fotódokumentáció
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